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Datum 7 september 2015 – van 19.00u tot 20.00 uur 
 
 

1. Goedkeuring verslag 1 juni 2015 (door de leden van de commissie welzijn)  

 
 
 

2. Toelichting werking adviesraden SARS en SARPH (toelichting door Reinhard De 

Witte, consulent) (agendapunt ingediend door Rita Van den Bossche). 

 

 
 

- Voorzitters van SARS en SARPH stellen eerst zichzelf voor  

- Rein De Witte stelt werking SARS en SARPH voor. Zie powerpoint presentatie als bijlage. Rein de Witte 

deelt het programma voor het najaar rond van de SARS en SARPH. Wat betreft de activiteiten legt Rein ook 

uit dat er een subsidie is naar verenigingen in functie van de mate waarin activiteit een maatschappelijk 

doel heeft. Ook voorbeeld van agenda wordt rondgedeeld. 

 

Blue Assist wordt bijkomend toegelicht. Voor mensen die niet kunnen of durven communiceren is dit een 

hulpmiddel. Het is de bedoeling Blue Assist ruimer bekend te maken in winkels. Zal ook in de pers 

gecommuniceerd worden. Blue Assist kan via kaartjes en app. Vraag is of dit naar bekendmaking ook niet in 

de Nieuwe Maan zou kunnen. 

 

Adviesraden doen ook uitwisseling met andere adviesraden uit andere gemeenten. 

 

Voorbeelden van adviezen: naar De Lijn, naar parkeersensoren, naar autoluwe binnenstad, naar 

opbergbare hellingbanen in winkels.  

 

Er is een bezorgdheid dat er op vragen en adviezen van de adviesraad onvoldoende snel een antwoord 

komt. Er is vraag om een betere opvolging te doen 

 

Ter ondersteuning van de opvolging is er het voorstel om naast verslagen ook explicieter vragen te 

formuleren zodat ze kunnen behandeld worden in college en ocmw raad en dat er minder kans is op 

miscommunicatie. 

 



Een raadslid vraagt of de adviesraden ook bezig zijn met toegankelijkheid. Er bestaat premie om te zorgen 

voor woningaanpassing. In welke mate wordt er daarover gesproken in SARS ? De vraag wordt gesteld of 

men in de adviesraden weet of er meer nodig is om mensen te stimuleren om aanpassingswerken aan te 

vatten?  

Rein De Witte licht toe: Het Sociaal Huis gaat Demo woning openen waarin zowel toegankelijkheid als 

energie aan bod komen. Mensen van SARS kunnen opleiding krijgen om als een soort gids de woning te 

bezoeken. Ook is er hiervoor een partnerschap met de mutualiteiten. 

Kennen jullie veel mensen die woning laten aanpassen? Hoe langer meer. Niet alleen senioren. Ook actieve 

mensen doen het nu. 

 
 
 
 
 Verslaggever: Jan Bal 


